
PLAATSELIJK BELANG JUBBEGA-HOORNSTERZWAAG 
Algemene Ledenvergadering 

datum:  28 maart 2023 

aanvang: 20.00 uur 

locatie: MFA De Kompenije 
 

Aanwezig: in totaal ongeveer 30 personen waaronder vele leden, HNI, 
wethouder Jelle Zoetendal, dorpsmanagers Annie Stelma en Mark Jense, 

diverse politieke partijen 
Afwezig (met kennisgeving): Gert Wim, Rob, Tjalke Oosterbos en Jan van 

Veen 
 

Notulen 
 

1) Opening 
De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom. 

In het bijzonder Jelle Zoetendal – wethouder, Annie Stelma – oud-
dorpsmanager, Mark Jense - nieuwe dorpsmanager en Jan Leistra – 

bestuurder De Kompenije. 

 
Voorzitter geeft een korte toelichting op de huidige beeld van het 

centrum. 
 

2) Mededelingen 
 

Ter kennisgeving melding afwezige personen. 
 

3) Ingekomen stukken 
 

Geen 
 

4) Bestuurszaken 
 

• Verslag najaarsvergadering 2022 

Geen opmerkingen 
• Jaarverslag 2022 

Geen opmerkingen 
• Financieel verslag 2022 

Voorzitter geeft een toelichting op het financieel verslag. 
Terugloop van inkomsten heeft o.a. ook te maken met het nog 

niet ophalen van contributie. 
Bestuurskosten zijn wat hoger dan gebruikelijk, omdat er nu in De 

Kompenije wordt vergaderd in plaats van bij bestuursleden thuis. 
Geen vragen vanuit de zaal. 

• Wijziging statuten 
Nieuwe huishoudelijke regelement is de vorige vergadering 

voorgelegd aan de leden en goedgekeurd. Inmiddels zijn deze ook 
juridisch bevestigd bij de notaris. 
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• Uitreiking Nieuwjaars-cheque 2023 

Toneelvereniging ’t Heideblomke bestaat dit jaar 150 jaar en 

willen dit uitgebreid gaan vieren. Berend Jongsma neemt namens 
het bestuur de Nieuwjaarscheck €500,- in ontvangst.  

 
5) Lopende zaken 

 
• MFA De Kompenije  

Jan Leistra vertelt dat er nog niet zoveel is veranderd ten opzichte 
van de vorige keren. Het onderzoek van Antea is nog gaan. Men is 

nog bezig om te zoeken naar mogelijkheden en de gesprekken zijn 
constructief. 

Werkgroep 2.0 komt nog met een exploitatie-opzet, omdat de 
ingezette veranderingen wel gedegen moeten zijn. 

De afgelopen maanden veel meer activiteiten, waardoor de extra 
toegezegde financiële middelen nog niet  

• HNI 

Anton Annema geeft aan dat HNI nauwer samenwerkt met PB. Bezig 
met verlichting boven de vaart. Ook zijn er plannen voor 

reclameborden in Corton staal. Digitale omgeving is subsidie voor 
aangevraagd. 

• Hertenkamp 
Brenda vertelt dat de haan tijdelijk elders verblijft, omdat de haan 

wordt aangevallen door nijlgansen. 
Er zijn nog steeds vrijwilligers nodig, deze kunnen zich melden bij 

PB. 
• Nieuwsbrief 

Nog niet altijd overal bezorgd. De Nieuwsbrief kan ook opgehaald 
worden in De Kompenije, Welkoop, Plus en Snackbar Tia 

Anneke Lukkes vraagt om applaus voor het vele werk dat Brenda 
voor de Nieuwsbrief verricht. 

Zo lang gemeente nog bezig is met het centrum zal de Nieuwsbrief 

door gemeente worden betaald. Daarna zal het dorp de Nieuwsbrief 
zelf moeten gaan vormgeven. 

• Contributie innen 
Bestuur is druk bezig met contributie innen. Dit kost wel veel tijd, 

dus wanneer er nog vrijwilligers zijn die willen ondersteunen dan is 
dat zeer welkom! 

• Dorpsvisie 
Er is een werkgroep geformeerd. Er zouden nog wel wat meer 

vrijwilligers bij mogen komen. PB pakt dit verder op. 
• Gemeente – Jelle Zoetendal licht e.a. toe m.b.t. 

- Woningbouw  
De Feart; appartementencomplex aannemer moet nog 

duidelijk worden en daarna voorleggen aan gemeenteraad. 
Woningen Accolade worden afgebroken en vervangen. 
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JB Kan school, afbreken wordt bouwlocatie 

1ste wijk; projectleider moet nog in gesprek met betrokken 

Woonvisie van gemeente in ontwikkeling, waar hebben de 
dorpen behoefte aan. Ook PB is hierbij betrokken geweest. 

Behoefte aan toevoegen van woningen in Jubbega. 
- Verlichting buitengebied (o.a. Schoterlandseweg en 

invalswegen) 
Bewoners ervaren het buitengebied als heel donker en duister. 

Schoterlandse weg is provinciale weg, daar ook beslissing 
genomen om buitengebied minder te verlichten. Vraagt ook 

gewenning. Daar waar het licht moet blijven, zoals 
kruispunten, blijft er verlichting. Mensen moet ook zelf meer 

bewust zijn van zichtbaarheid. 
Weer aandacht voor fietspad gedeelte Luxemburg – Leidyk – 

Schoterlandseweg. 
Uitgangspunt blijft donker, wanneer veiligheid in het gedrang 

komt dit wel melden, want dat is niet de bedoeling.  

- Centrum 
In 2019 intentie-overeenkomst getekend door HNI – 

Gemeente en PB. Daarna kwam corona en volgden vele 
digitale overleggen. Naast financiën vanuit gemeente kwamen 

er ook nog landelijke gelden. 
Volgens planning zou aan het einde van dit jaar het centrum 

klaar zijn      

Daarna volgt nog het stuk tussen centrum en dikke beam, 
waar riolering en kabels nog aangepakt worden. 

Startnotitie omgevingswet landelijke gebied. Alle losse wetten 
worden gevoegd en daar gaat de gemeente mee aan de slag. 

Met alle plannen die nu worden gevormd zal er een plaatje 
Fryslân 2050 worden getekend. 

- Afscheid Annie Stelma 
Voorzitter: lange poos betrokken bij de dorpen. Goede schakel 

tussen de dorpen en gemeente. 

Annie Stelma, memoreert: 
Industrieterrein moest er komen. 

Fietspaden moesten opgeknapt worden. Met geld vanuit 
gemeente en provincie werden deze gerealiseerd.  

Spreeuwen 
GSM zendmast verplaatst vanuit centrum naar buitengebied. 

Grote speeltuin 
Baggeren van de vaart gaat nu eindelijk los. 

Extra parkeerterrein realiseren bij sportvelden, uiteindelijk niet 
gekomen. 

Rol als verbinder op eigen manier gedaan. 
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6) Rondvraag 

- Willem vd Vlugt: met drones worden de bermen bekeken. 

Gemeente weet van niets, waarschijnlijk van Wetterskip. 
Ate Eijer voegt toe dat door de bagger werkzaamheden 

bermen zijn verzakt, vandaar dat met hier onderzoek naar 
doet. Gemeente zal navraag doen bij Wetterskip en dit 

terugkoppelen aan PB. 
- Berend Jongsma: is verlichting met bewegingsmelder ook 

mogelijk? Gemeente reageert dat bewoners hier 
verschillend over denken. 

- Willem vd Vlugt: HIP is benadert werkgroep Historisch 
Heerenveen of mee willen werken aan open 

monumentenroute op 07 september 2023. O.a. Kerkje 
1621, Kerkje Schurega, Oude JB school + schoolmeester 

huis en pastorie. In het dorp Jubbega opvallend genoeg 
niet. Is er wat bekend over status vervenershuis. De dikke 

beam is een natuurmonument. Ook de pastorie aan de Jelle 

van Damweg zou een optie kunnen zijn. 
- Kascontrole is er nog niet geweest, dit zal de 

penningmeester oppakken. 
- Ate Eijer: De betonweg richting Lippenhuizen heeft 

onderhoud nodig. Verzoek aan PB om contact met 
gemeente Opsterland op te nemen, met verzoek hier 

aandacht voor te hebben. 
- Gerrit: Grasklinkers aan de vaart bij de Welkoop liggen los. 

Melden bij Siep Hofstra om dit op te pakken. De klinkers 
liggen niet vast, zoals Bij de Leijweij waar wel  een 

betonrand ligt. 
- Jan Achtien: betonrand Bij de Leijwei komt stalenpunten 

naar boven. Hier is aandacht voor binnen gemeente.  
 

7) Sluiting 

 
 

Om alvast te noteren in uw agenda: 
de najaarsvergadering staat gepland op dinsdag 21 november 2023. 


